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Från:

Till: Funktion SD15 Skarpnäck
Ärende: Medborgarförslag till stadsdelsnämnden
Datum: 2023-02-04 14:05:29

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

Medborgarförslag: En plan för skötsel av stadsdelens äppelträd

Runtom i vår vackra stadsdels grönområden finns fruktträd på kommunal mark,
som en gång planterades för att kunna ge ett extra tillskott av frukt till de boende.

Dessa fina träd skulle kunna även i fortsättningen kunna vara en bra källa till mer
närodlad frukt om de sköttes om. De träd jag stött på verkar inte beskäras eller
gödslas med tanke på att bära mer frukt, de flesta verkar också ganska gamla.

Nu i tider av ökat behov av självförsörjning skulle jag vilja föreslå att stadsdelen i
skötseln av fruktträden beskär och gödslar för mer fruktproduktion, samt ser över
behovet av att plantera nya fruktträd för att ersätta de som börjar bli för gamla.

Många hälsningar/
Tel:

Adress:



Från:

Till: Funktion SD15 Skarpnäck
Ärende: gällande en trevlig sammankomst för Skarpnäcks borna
Datum: 2023-02-08 10:35:44

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

Hej,

heter jag och är boende i Skarpnäck. Jag är uppvuxen i området och gått i
skola här. Jag har mejlat till Skarpnäcks stadsdelsförvaltning tidigare och hade lite
idéer som jag tyckte kunde lyfta upp området efter de tråkiga händelser som skett
på senare tid. Jag är medveten om att tiderna som vi ställs för nu kan vara lite
ansträngande, alltifrån dyra räkningar till högre livsmedelspriser som bidrar till att
folk blir mer ekonomiska medvetna. Det leder kanske till att man blir lite
återhållsam och inte går ut. Jag ser unga individer ibland på kvällarna som då inte
har mycket för sig än att de hänger. Dessa unga kanske inte har något att göra med
de händelser som skett på senare tid, men ibland märks det av att dessa unga vill ta
sig till nånstans. Stockholm är inte riktigt förknippad som en ungdomligt miljö, om
man som äldre vill gå ut och kul så tar man sig till en restaurang eller bar ställe. Det
finns inga kaféer eller liknande som har öppet efter kl.20.00. Jag minns när jag var
ung att jag kände mig frustrerad av att allt kändes så dött. Att besöka nattklubbar
och bar går inte för alla, och om man inte kommer från en sådan kultur så är det
sällan att det är något man känner sig bekväm med. Vissa av ungdomarna kanske är
för unga för sådant i alla fall. Om man tar sig utomlands blir det mer påtagligt hur
Stockholm inte riktigt har en ute kultur som är vänlig för unga.

Men i samma linje med mitt första mejl jag skickade in så har jag en tanke kring
hur man möjligtvis skulle kunna ha kul. Under somrarna brukar Parkteatern turnera
runt i Stockholm, för att visa olika filmer eller föreställningar. Jag var med förra
sommaren 2022 och såg Ison& Fille konsert, den var underhållande. Då fick jag en
idé om något som skulle kunna göra Skarpnäck roligare. En typ av festival eller
Speakers corner. Det finns många talanger i Skarpnäcksområdet som är duktiga och
kanske vill prova på något som alla kan ta del av. Jag har några tips på band/ artist
som är duktiga som jag kommer länka nedan. Sedan kanske andra får lämna in tips
till vem de önskar se på scen och uppträda.
Första är Bicycle Beat. De använder sig av cykeldelar som instrument. Jag såg
dessa när jag jobbade på Gröna Lund:
http://www.bicyclebeat.se

Andra är Allen Finney. En äldre amerikansk man som bor i Södra Stockholm.
Låtgenren är Blues, Amerikansk folk musik och Jazz. Mycket underhållande och
duktig. Jag såg han när han sjöng och spelade i Skarpnäckskyrkan:
https://mojomusic.se/allen-finney/



https://www.youtube.com/channel/UCSZw7mnd5fz0HlKK7G2LNAw

Ha en trevlig dag
Hälsning



Från:

Till: Funktion SD15 Skarpnäck
Ärende: Medborgarförslag Kulturhuset
Datum: 2023-01-26 08:00:43

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

Hej!

Jag hoppas att jag skickar detta medborgarförslag till rätt mailadress.

Bakgrund:
Skarpnäcks kulturhus är en centralt belägen byggnad med många viktiga funktioner
i bibliotek, kultur och föreningsverksamhet samt välfungerande servering. Dock
saknas en naturlig mötesplats att stanna upp och umgås på, liknande café Fanfaren
i Farsta Centrum. Foajén i Skarpnäcks kulturhus har dålig akustik och serveringen
har slamriga, obekväma möbler och trist finish - synliga skarvsladdar etc.
Det är inte en naturlig plats för medborgare att träffas och samtala på ett trivsamt
sätt. Miljön lyfter inte konsten och verksamheterna.

Förslag:
Ta ett helhetsgrepp om miljön, byt ut stolar och bord i serveringen till mer robusta
möbler med harmoniskt uttryck, se över färg- och materialval så att kulturhuset kan
bli en ännu mer självklar mötesplats i ett trivsamt Skarpnäck.

Vänliga hälsningar
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